
Naturskyddsföreningen Kristianstad/Bromölla(föreningen) har tagit del av samrådsunderlaget avseende

solcellspark inom fastigheterna Kiaby 8:9 och 10:15 i Kristianstads kommun.

Föreningen ser positivt på anläggningar som producerar förnybar energi och i underlaget framkommer

inget beskrivet, som överlag skulle påverka riksintressen, artskydd, Natura 2000 samt generellt

biotopskydd. Möjligen att en naturvärdesinventering utförs för den del där skog behöver avverkas.

I utformningen av solcellsparken finns möjligheter att skapa förutsättningar för den biologiska mångfalden

och de ekosystemtjänster den medför. Enligt äldre klassning av marken (1-5) bl. a. isälvssediment, kan

livsmiljöer skapas för den fauna och flora som hör hit.

Mellan solpanelerna kan man växla mellan slåtter och bete. Föreningen ser möjligheter för samverkan

mellan entreprenör och markägare att utveckla ekosystemtjänsterna. Öppna sandytor, någon lämplig

form av odling, utan gödsling och bekämpningsmedel som exempel.

PFAS och liknande miljöfarliga kemikalier anser vi inte kan tillåtas i solcellsparker pga spridningsrisken och

risken för kontaminering av marken. Därför är det av vikt att använda solceller som inte har detta och att

ej heller utföra ytbehandlingar med sådana ämnen i senare skede.

Föreningen är positiv till och tillstyrker projektet.
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